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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Megfelelően hasznosulnak-e a kézilabdára kötltött 
TAO-milliárdok?" 

Tisztelt Miniszter Úr,

Nagyszerű siker, hogy a Siófok női kézilabda csapata, bejutott a második számú európai torna, az
EHF-kupa döntőjébe. Azonban aggodalomra ad okot az a tény, hogy a dán Viborg elleni elődöntő
mérkőzéseken csupán egyetlen magyar játékos játszott,  az is  csak a második mérközésen lépett
pályára. 

Tekintettel arra, hogy a kormány a labdarúgás után a kézilabdát támogatja legnagyobb arányban
TAO forrásokból, adódik a kérdés, hogy az utánpótlásra szánt milliárdok valóban a megfelelően
vannak-e  elköltve,  ha  egyetlen  magyar  játékos  sem  képes  magát  beverekedni  a  Siófok  első
csapatába?

Tisztelettel várom válaszát!

Tordai Bence (Párbeszéd)


